
Zápis z 3. jednání osadního výboru ze dne 4. 10. 2023

Místo: klubovna hasičů
Zahájení jednání: 19:00
Konec jednání: 21:15

Přítomni: Ing. Monika Umlášková, Mgr. Luboš Kožíšek, Ing. Zuzana Podepřelová, Ing. Jana
Petáková

Omluveni: Magdaléna Mandáková

Program jednání:

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2) Schválení programu
3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně
4) Různé

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Zapisovatelem byl určen Luboš Kožíšek a ověřovatelkou Monika Umlášková.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0

2) Předložení programu

OV Rymaně schvaluje program v navržené podobě.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně

Podněty s možnou vazbou na rozpočet v roce 2024

1. Provést revizi osvětlení v Rymáni, na některých místech chybí lampy. Např. od

penzionu po 2. přejezd jsou místa, která nejsou osvětená a tím pádem nejsou vidět

chodci. Od Hladového vrchu po začátek Rymaně je rovněž neosvětlené místo,

přestože se zde nedavno budovalo nové osvětlení. Chodce tu ale vidíme docela

často a je to nebezpečné. Proto by bylo dobré udělat revizi osvětlení podél hlavní

ulice, kde dochází často k setkávání chodců a řidičů motorových vozidel.



2. Zavedení osvětlení do Ďolíků, vhodnou variantu nechť vybere pracovník úřadu spolu

s odborníkem.

3. Vybudování základního workoutového hřiště (není nutno kupovat drahé stroje), kde

by bylo cvičit pomocí vlastní váhy. Vhodné umístění se jeví na hřišti.

4. Oprava jezírka (bývalá horní nádrž). Za úvahu stojí zrušení požeráku a zanechání

přepadu. Voda díky požeráku rychle mizí. Nyní je jezírko prázdné a vyprázdní se

hned po byť přívalovém dešti.

5. Vybudování bezpečného přechodu a zpomalovacího semaforu u přechodu z

podchodu do Ďolíků, situace je tu opravdu nebezpečná a řidiči mají tendenci tudy

jezdit opravdu rychle. On ten úsek bez zástavby k tomu svádí.

6. Zhotovení projektové dokumentace chodníku mezi podchodem a Dolíky

7. Vybudování chodníků na nádraží a v Čisovické ulici, dokončení úprav projektové

přípravy a zahájení stavby.

8. Zpevnění ploch kolem hlavní silnice (tzv. výhybny) podél silnice, kde se pohybují

chodci a zároveň se vyhýbají vozidla. Jsou zde velké louže a bahno (např. u

zastávky směrem na Zahořany). Vybudování chodníku z tzv. šlapáků protínající

zelenou plochu nad bývalým domovem důchodců po zastávku autobusů směrem na

Zahořany.

OV Rymaně schvaluje podnět 1 až 8 s možnou vazbou na rozpočet v roce 2024.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

Autobusové spojení do Rymně

O víkendu chybí večerní spojení Mníšku (s návazností na spoj z Prahy) s Rymaní, poslední
autobus jezdí okolo čtvrté. Chybí pozdější spoj, ideální časové rozmezí, kdy by autobus měl
jezdit, je 8. - 9. hodina večerní. Možná by takový spoj ocenily také Zahořany a Nová Ves.

OV Rymaně doporučuje zavedení víkendového autobusového spoje mezi 8. a 9. hodinou z
Mníšku do Rymáně.
Pro - 4
Proti - 0



Zdržel se - 0, návrh byl přijat

Chybějící vlakové spojení

Lidé z Rymaně využívali vlakový spoj v pracovních dnech mezi 8. a 9. hodinou (dříve jezdil v
8:10, později v 8:32), který jim nyní velmi chybí.

OV Rymaně doporučuje zavedení ranního spoje mezi 8. a 9. ve všedních dnech. Je na
zvážení, zda by kýženého cíle nebylo možné dosáhnout revizí současného jízdního řádu.
Pro - 4
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

4) Různé

Lípa u bývalé telefonní budky se rozrůstá a bylo by potřeba ji prořezat. Luboš Kožíšek předá
podnět paní Romové.

Co se adventní akce týče, Monika Umlášková zjistí od pana faráře časové možnosti. Udělala
by se také světýlková “andělská” cesta (průvod). V hasičárně by bylo hudební vystoupení.
Pobožnost by se konala před kapličkou, čímž bychom důstojně oslavili sté výročí od jejího
vybudování.

Zapsal: Mgr. Luboš Kožíšek

Ověřila: Ing. Monika Umlášková


